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Hei. 

Nå får det være nok. Det er ingen skam å snu som det heter i fjellvettsreglene. Selvbestem abort 

var jeg med på å kjempe fram på 70 tallet. Det er da overhodet ikke noen form for demokrati i at 

min 33 år gamle datter ska være nødt til å ta kampen igjen. Slutt med pratet om at jneter kan dra 

rett til sykehuset. Det e greit i storbyer og med jenter som snakker norsk og som kjenner reglene, 

men vi har noen nye nordmenn også som ikke er så gode i norsk språk og kanskje ikke kjenner 

sine rettiheter såå godt. Da kan ikke dere sitte på deres høye hester å si det er greit. Hva kjempet 

mødrene deres for, og hvordan føles det å fortelle mamma at dere er imot dette bare fordi dere 

måtte inngå en avtale med Kr. f for å sitte med makta. Jeg har stemt høyre før, men det blir ikke 

ved verken neste Stortingsvalg eller kommunevalg hvis ikke tore opdahl Hansen og høyre 

Drammen tar klart avstand fra dette. 

Med vennlig hilsen bestemor 

Bente Kaluza 
Tomtegata 14 
3015 Drammen 
Norge / Norway 
 
 

 


